

HEAD LIGHTS /

MAIN FEATURES

Highlight LED with automotive-grade optical square lens to ensure driving safety at night; China standard with light requirements, clear cut-off line, anti-glare at night.

高亮 LED 搭配汽车级光学方形透镜, 保障夜间行车安全; 国标配光要求, 清晰的明暗截止线, 夜间防炫目。

高端大气;流线型一体式上盖防护,支持整车任意配色。性价比更高;国标配光要求,清晰的明暗截止线,夜间防炫目。
Highlight LED with automotive-grade optical square lens to ensure driving safety at night; Eye-catching U-shaped daytime
running lights to improve daytime safety factor; Large area of brown window shows high-end level ; The streamlined
integrated cover protects the vehicle from any color. Higher cost performance; China standard with light requirements,
clear cut-off line, anti-glare at night.

高亭 LED 搭配汽车级光学方形诱镜,保障夜间行车安全: 醒目的 U 形日行灯,提升日间安全系数: 大面积茶色视窗尽显

QDS273 /

QDS265 /

标准 /Approval	GB31887.1-2019	光源类型 /Light Source	LED
尺寸 /Size	L156mm W113mm H113mm	中心照度 /Central Illumination	3.16m 150Lux
防水/Waterproof	IPX4	额定寿命 /Rated Life	15000h
电压 /Voltage	48V	蜂鸣器分贝值 /Buzzer Decibel Value	90±5dB



高亮 LED 搭配汽车级光学方形透镜,保障夜间行车安全;醒目的环形日行灯,提升日间安全系数;纯平大茶色视窗搭配区 块化电量显示,清晰不刺眼,高端而大气;一体式上盖防护,支持整车任意配色,更经济,更实用;国标配光要求,清晰的 明暗截止线,夜间防炫目。

Highlight LED with automotive-grade optical square lens to ensure driving safety at night; Eye-catching circular daytime running lights to improve daytime safety factor; The large flat brown window with the block power display is clear and unobtrusive, high-end level; Integrated upper cover protection, supporting arbitrary color matching of the vehicle. More economical and practical; National standard light requirements, clear cut-off line, anti-glare at night.

标准 /Approval	GB31887.1-2019	光源类型 /Light Source	LED
尺寸 /Size	L150mm W114mm H114mm	中心照度 /Central Illumination	3.16m 160Lux
防水/Waterproof	IPX4	额定寿命 /Rated Life	15000h
电压 /Voltage	48V	蜂鸣器分贝值 /Buzzer Decibel Value	90±5dB



QDS251 /

高亮 LED 灯组搭配汽车级大透镜保障夜间行车安全; 环形日行灯, 提高日间安全系数; 轻摩大灯可切换远近光, 适应不 同行车需要;轻摩版为液晶仪表显示,国标版为高清 LED 区块显示。

Bright LED light set with car-grade large lens to ensure driving safety at night; Circular daytime running lights to improve the safety factor during the day; Light motorcycle headlights can switch between high and low lights to suit different driving needs; The light motorcycle version is displayed by a LCD instrument, and the China standard version is a high-definition LED block display.

标准 /Approval	轻摩 GB19152-2016, GB17510-2008	光源类型 /Light Source	LED	
	电自 GB31887.1-2019	中心照度 /Central Illumination	电自版 3.16m 150Lux	
尺寸 /Size	L177mm W128mm H139mm	额定寿命 /Rated Life	15000h	
防水/Waterproof	IPX5	蜂鸣器分贝值 /		
电压 /Voltage	轻摩版 12V / 电自版 48V	Buzzer Decibel Value	90±5dB(电自版)	



QDS253T /

高亮 LED 搭配汽车级光学方形透镜,保障夜间行车安全;醒目的环形日行灯,提升日间安全系数;纯平大茶色视窗搭配区 块化电量显示,清晰不刺眼,高端而大气;一体式上盖防护,支持整车任意配色,更经济,更实用;国标配光要求,清晰的 明暗截止线, 夜间防炫目。

Highlight LED with automotive-grade optical square lens to ensure driving safety at night; Eye-catching circular daytime running lights to improve daytime safety factor; The large flat brown window with the block power display is clear and unobtrusive, high-end level; Integrated upper cover protection, supporting arbitrary color matching of the vehicle. More economical and practical; National standard light requirements, clear cut-off line, anti-glare at night.

标准 /Approval	GB31887.1-2019	光源类型 /Light Source	LED
尺寸 /Size	L150mm W123mm H113mm	中心照度 /Central Illumination	3.16m 150Lux
防水/Waterproof	IPX4	额定寿命 /Rated Life	15000h
电压 /Voltage	48V	蜂鸣器分贝值 /Buzzer Decibel Value	90±5dB

PRODUCTS CATALOG 2023 | 63

QDS209-1 /

高亮 LED 搭配汽车级大透镜保障夜间行车安全; C 型高辨识度天使眼日行灯,有效提高日间安全系数; 天使眼支持 LOGO 点高,具有较高的识别度高;上盖和前罩框可随整车一体配色,通配性强;电显普通 LED、数码管两种可洗。

High-bright LED with large automobile-grade lens to ensure driving safety at night; C-type high-recognition daytime running light, effectively improve the safety factor during the day; Daily light support LOGO lighting, with a high degree of recognition; The upper cover and the front cover frame can be matched with the whole vehicle, and the wildness is strong ; Two options for ordinary LED and digital tube.

标准 /Approval	GB31887.1-2019	光源类型 /Light Source	LED
尺寸 /Size	L156mm W113mm H113mm	中心照度 /Central Illumination	3.16m 150Lux
防水/Waterproof	IPX4	额定寿命 /Rated Life	15000h
电压 /Voltage	48V	蜂鸣器分贝值 /Buzzer Decibel Value	90±5dB



QD295 /

高亮 LED 灯组搭配汽车级大透镜保障夜间行车安全;日行灯可选配天使眼,提高日间安全系数;大灯可切换远近光,适 应不同行车需要;液晶仪表面板显示功能丰富;符合3C轻摩要求,适用于轻摩、三轮车。

Bright LED light set with car-grade large lens to ensure driving safety at night; The daytime running lights can be optionally equipped with daily light to improve the safety factor during the day; The headlights can switch between high and low beams to meet different driving needs; LCD display panel is rich in functions; Meet the requirements of 3C light motorcycle, suitable for light motorcycle and tricycle.

标准 /Approval	GB19152-2016, GB17510-2008	电压 /Voltage	12V
尺寸 /Size	L186mm W154mm H159mm	光源类型 /Light Source	LED
防水/Waterproof	IPX4	额定寿命 /Rated Life	15000h



QDS163T /

高亮 LED 搭配汽车级光学方形透镜,保障夜间行车安全;醒目的环形日行灯,提升日间安全系数;大面积茶色视窗尽显高 端大气:一体式上盖防护,支持整车任意配色,更经济,更实用:国标配光要求,清晰的明暗截止线,夜间防炫目。

Highlight LED with automotive-grade optical square lens to ensure driving safety at night; Eye-catching circular daytime running lights to improve daytime safety factor; The large brown window shows the high-end level; Integrated upper cover protection, supporting arbitrary color matching of the vehicle. More economical and practical; National standard light requirements, clear cut-off line, anti-glare at night.

标准 /Approval	GB31887.1-2019	光源类型 /Light Source	LED
尺寸 /Size	L147mm W112mm H117mm	中心照度 /Central Illumination	3.16m 150Lux
防水/Waterproof	IPX4	额定寿命 /Rated Life	15000h
电压 /Voltage	48V	蜂鸣器分贝值 /Buzzer Decibel Value	90±5dB



QD235 /

高亮 LED 搭配汽车级大透镜保障夜间行车安全; 天使眼日行灯, 日间醒目, 提高日间行车安全系数; 前罩框支持客户自主配色,提高整车一体性;灯头密封打胶处理,防水防尘等级可达到IPX4。

Highlight LED with automotive-grade optical square lens to ensure driving safety at night; The front cover frame supports customers' self-matching colors and improves the integrity of the vehicle; The lamp cap is sealed and glued, and the waterproof and dustproof level can reach IPX4.



光源类型 /Light Source	LED
额定寿命 /Rated Life	15000h
蜂鸣器分贝值 /Buzzer Decibel Value	90±5dB

L156mm W119mm H119mm

64 | PRODUCTS CATALOG 2023 PRODUCTS CATALOG 2023 | 65

QD313 /

高亮 LED 搭配汽车级光学方形透镜;具有清晰的明暗截止线,夜间骑行防对向炫目,提升行车安全;

Highlight LED with automotive-grade optical square lens;

天使眼日行灯,日间醒目,提高日间行车安全系数。

With a clear cut-off line for light and dark, anti-dazzling riding at night to improve driving safety;

The front cover frame supports customers' self-matching colors and improves the integrity of the vehicle;

标准 /Approval	GB31887.1-2019/GB19152-2016
尺寸 /Size	L140mm W140mm H73mm
防水/Waterproof	IPX4
电压 /Voltage	48V/12V (轻摩)

光源类型 /Light Source	LED
额定寿命 /Rated Life	15000h

QD269 /

高亮 LED 搭配汽车级光学方形透镜;具有清晰的明暗截止线,夜间骑行防对向炫目,提升行车安全; 天使眼日行灯,日间醒目,提高日间行车安全系数。

Highlight LED with automotive-grade optical square lens;

With a clear cut-off line for light and dark, anti-dazzling riding at night to improve driving safety;

The front cover frame supports customers' self-matching colors and improves the integrity of the vehicle;

准/Approval	GB31887.1-2019	光源类型 /Light Source
寸/Size	L147mm W145mm H62mm	额定寿命 /Rated Life
7水/Waterproof	IPX4	
压 /Voltage	48V	



LED

15000h



高亮 LED 搭配汽车级光学方形透镜,保障夜间行车安全; 醒目的环形日行灯,提升日间安全系数; 大面积茶色视窗尽显 高端大气; 一体式上盖防护, 支持整车任意配色, 更经济, 更实用; 国标配光要求, 清晰的明暗截止线, 夜间防炫目。

Highlight LED with automotive-grade optical square lens to ensure driving safety at night; Circular daytime running lights to improve the safety factor during the day; The large brown window shows the high-end level; Integrated upper cover protection, supporting arbitrary color matching of the vehicle. More economical and practical; National standard light requirements, clear cut-off line, anti-glare at night.

GB31887.1-2019
L162mm W158mm H122mm
IPX4
48V

	光源类型 /Light Source	LED
n	额定寿命 /Rated Life	15000h
	蜂鸣器分贝值 /Buzzer Decibel Value	90±5dB





QD195T /

国标前灯升级为汽车级方透镜,灯光明暗截止线防炫目,极大提升夜间骑行安全;

无边界上盖可供整车配色,完美搭配,自然相融。

The national standard headlights are upgraded to automotive-grade square lenses, and the cutoff lines of the light and dark are anti-glare, which greatly improves the riding safety at night;

The erless top cover can match the color of the whole vehicle, which is perfectly matched and blends naturally.

标准 /Approval	GB31887.1-2019
尺寸 /Size	L154mm W123mm H60mm
防水/Waterproof	IPX4
电压 /Voltage	48V

光源类型 /Light Source	LED
中心照度 /Central Illumination	3.16m 150Lux
额定寿命 /Rated Life	15000h
蜂鸣器分贝值 /Buzzer Decibel Value	90±5dB



QDS233 /

高亮LED搭配汽车级光学方形透镜;具有清晰的明暗截止线,夜间骑行防对向炫目,提升行车安全;清晰的区块化电显方案

Highlight LED with automotive-grade optical square lens; With a clear cut-off line for light and dark, anti-dazzling riding at night to improve driving safety; Clear block-based electric display solution, practical and high end level; The largearea cover supports the color matching of the whole vehicle, and the integration of the whole vehicle is stronger.

标准 /Approval	GB31887.1-2019
尺寸/Size	L155mm W110mm H50mm
防水/Waterproof	IPX4
电压 /Voltage	48V

光源类型 /Light Source	LED
中心照度 /Central Illumination	3.16m 150Lux
额定寿命 /Rated Life	15000h
蜂鸣器分贝值 /Buzzer Decibel Value	90±5dB







QD223 /

经济型前叉灯,适用于电动滑板车,电动折叠车,锂电车等;高亮 LED 搭配透镜保障夜间行车安全;**支持选配超速提示** 音功能。

Economic front fork lights, suitable for electric scooters, electric folding bikes, lithium trams, etc; Highlight LED with lens to ensure driving safety at night; Support optional speeding prompt sound function.

标准/Approval	GB31887.1-2019	光源类型 /Light Source	LED
尺寸 /Size	L80mm W57mm H59mmmm	中心照度 /Central Illumination	3.16m 150Lux
防水 /Waterproof	IPX4	额定寿命 /Rated Life	15000h
电压 /Voltage	48V/36V	蜂鸣器分贝值 /Buzzer Decibel Value	90±5dB

QD259 /



经济型前叉灯,适用于电动滑板车、电动折叠车、锂电车等;支持洗配超速提示音功能。

Economic front fork lights, suitable for electric scooters, electric folding bikes, lithium trams, etc; Support optional speeding prompt sound function.

标准 /Approval	GB31887.1-2019	光源类型 /Light Source	LED
尺寸 /Size	L68mm W57mm H57mm	中心照度 /Central Illumination	3.16m 150Lux
防水 /Waterproof	IPX4	额定寿命 /Rated Life	15000h
电压 /Voltage	48V	蜂鸣器分贝值 /Buzzer Decibel Value	90±5dB

QD371 /



内置散热器,确保有效散热;支持光感控制;整灯多工艺严密防护,IPX6级防水等级;整灯设置排气通道,防水且透气; 整灯高强度防护材质,极适共享类使用。Built-in heat sink to ensure effective heat dissipation; Support light sensor control; The entire lamp is tightly protected by multiple processes and IPX6 waterproof; The entire lamp is equipped with an exhaust channel, which is waterproof and breathable; High-strength protective material for the entire lamp, ideal for shared use.

标准/Approval	GB31887.1-2019	光源类型 /Light Source	LED
尺寸 /Size	L50mm W48mm H75mm	中心照度 /Central Illumination	3.16m 120Lux
防水 /Waterproof	IPX6	额定寿命 /Rated Life	15000h
电压 /Voltage	支持光控 48V/36V		

PRODUCTS CATALOG 2023 | 69



3C GB

QD303 /



Highlight LED with lens to ensure driving safety at night; Light motorcycle and national standard versions are optional, suitable for electric two-wheeled and tricycle Light motorcycle and national standard versions are optional, suitable for electric two-wheeled and tricycle.

标准/Approval	轻摩 GB19152-2016/GB17510-2008 电自 GB31887.1-2019	光源类型 /Light Source	LED
		额定寿命 /Rated Life	15000h
防水/Waterproof	IPX4	组合套件 / Combination Kit	QD303+ZX301+DZ55
电压 /Voltage	轻摩版 12V / 电自版 48V	ALLET / COMBINATION / III	QD000+EX001+BE00



QD309 /

面板前大灯,均匀发光日行灯。轻摩远近光切换,电自大灯符合最新国标。

The headlights on the front panel and the daytime running lights with bright light guide strips. Switch between light and far and near light, electric self-headlights comply with the latest national standard.

标准/Approval	电自 GB31887.1-2019	光源类型 /Light Source	LED
		额定寿命 /Rated Life	15000h
防水/Waterproof IPX4		组合套件 / Combination Kit	QD309+ZX255+DZ59
电压 /Voltage	轻磨版 12V / 由白版 48V	21 21 7 TT. III III III III	



QD329 /

面板前大灯,高亮导光条日行灯。轻摩远近光切换,电自大灯符合最新国标。

The headlights on the front panel and the daytime running lights with bright light guide strips. Switch between light and far and near light, electric self-headlights comply with the latest national standard.

标准/Approval	轻摩 GB19152-2016, GB17510-2008	光源类型 /Light Source	LED
	电自 GB31887.1-2019	额定寿命 /Rated Life	15000h
防水/Waterproof	IPX4	组合套件 / Combination Kit	QD329+ZX255+DZ63
电压 /Voltage	轻摩版 12V / 电自版 48V		

70 | PRODUCTS CATALOG 2023

PRODUCTS CATALOG 2023 | 71